



斑斕金秋下午茶套餐

迷你小食

芝士泡芙

溫熱孔泰芝士泡芙、煙熏鴨肉、
梘檸果醬

蕎麥華夫餅

皇家奧賽特拉魚子醬、
諾曼第發酵鮮忌廉、新鮮細香蔥

法式薄撻

法式鵝肝凍卷、
蘋果葡萄乾白蘭地醬、蜂蜜花粉

三文治

甜菜根塔塔

甜菜根塔塔、山羊芝士、
香料山核桃

蘇格蘭三文魚

法式泡芙、牛油果、
奧賽特拉魚子醬、蒔蘿忌廉芝士、
柑橘果肉

皇家火雞三明治

煙熏火雞火腿、
24個月熟成格魯耶爾芝士、
黑松露、牛油香烤法式吐司

蛋糕

秋日蜜語

南瓜巴伐利亞奶凍、白乳酪、
南瓜海綿蛋糕

豐收之月

覆盆子甘納許、
無花果果醬、杏仁酥餅

秋日果園

梨子果醬、焦糖忌廉、
山核桃糖脆

蜂蜜豐收

茉莉花蜂蜜忌廉、糖漬柑橘、
蜂蜜海綿蛋糕、桂花啫喱

精美甜點

焗烤布裡乳酪

蔓越莓開心果焗布里芝士、
蜂蜜百里香

自家製鬆餅 (原味及香料南瓜口味)

凝脂忌廉、時令果醬

無花果籃

飲品

秋露蜜菊

菊花、蜂蜜、檸檬汁特調

或

咖啡

咖啡/泡沫咖啡/鮮奶咖啡/特濃咖啡/雙份特濃咖啡

或

茶

精選茶品

368

所有價錢以澳門元計算及另加10%服務費

COLOR OF THE FALL AFTERNOON TEA SET

SAVORY

Gougère

Warm Comté Gougère,
Smoked Duck, Quince Chutney

Buckwheat Waffle

Royal Oscietra Caviar,
Normandy Cultured Crème,
Fresh Chives

Tart Fine

Foie Gras Torchon,
Apple Raisins Calvados,
Honey Pollen

SANDWICH

The Beet Luxe

Beetroot Tartar,
Goat Cottage Cheese,
Spiced Pecan Nuts

Scottish Salmon

Éclair, Avocado, Oscietra Caviar,
Dill Cream Cheese & Citrus Segments

Turkey Royale

Smoked Turkey Ham,
24-Month Aged Gruyère, Black Truffle,
Butter Toasted Pain de Mie

CAKE

Autumn Whisper

Pumpkin Bavarois,
Fromage Blanc Cheese,
Pumpkin Sponge

Harvest Moon

Raspberry Ganache,
Figs Coulis, Almond Sable

Fall Orchard

Pear Marmalade,
Caramel Cream, Pecan Praline

Honeycomb Harvest

Jasmine Honey Cream,
Citrus Confit, Honey Sponge,
Osmanthus Jelly

SWEET

Baked Indulgence

Cranberry & Pistachio Baked
Brie, Honey Thyme

Homemade Scone Selection (Traditional and Spiced Pumpkin)

Clotted Cream, Seasonal Jam

Seasonal Figs

BEVERAGE

Autumn Dew Honey Chrysanthemum

Chrysanthemum, Honey & Lemon Special Blend

or

COFFEE

Coffee / Cappuccino / Café Latte / Espresso / Double Espresso

or

TEA

PREMIUM TEA SELECTIONS

368

All prices are in MOP and subject to 10% service charge

PREMIUM TEA SELECTIONS

精選茶品

BLACK TEA / 紅茶

尊爵英式早餐茶

一款真正的英式經典茶，流行於19世紀。我們的混合茶葉結合了斯里蘭卡茶的泥土氣息、阿薩姆茶葉的麥芽香味和印尼紅茶的煙熏味，帶來豐富而深邃的口感體驗。

Premium English Breakfast

A true English classic, popularised in the 1800's. Our blend combines the earthiness of Sri Lankan tea, the maltiness of the Assam leaf, and the smokiness of Indonesian black tea.

尊爵伯爵茶

典型的英國茶，為伯爵茶鑒賞家精心設計。我們的高級伯爵茶融合了來自中國雲南和錫蘭的紅茶，並混合了來自意大利卡拉布裡亞的純正佛手柑油，散發出優雅的香氣。

Premium Earl Grey

Quintessentially British and designed for Earl Grey connoisseurs. Our premium Earl Grey combines black teas from Yunnan (China) and Ceylon, blended with the finest pure bergamot oil from Calabria Italy.

HERBAL INFUSION / 草本茶

尊爵洋甘菊茶

這種高級洋甘菊茶具有抗菌和抗炎特性，被認為是緩解壓力和偏頭痛的良藥。這款洋甘菊茶能舒緩心靈，帶來寧靜的享受。

Premium Chamomile

This premium grade Chamomile contains anti-bacterial and anti-inflammatory properties and is considered a panacea for alleviating stress and migraines. This full chamomile bud infusion will soothe the soul.

尊爵摩洛哥薄荷茶

一款美味清爽的解渴茶，具有振奮精神的薄荷味。非常適合在餐後清潔口腔和幫助消化，無論熱飲還是冷飲都很棒。

Premium Moroccan Mint

A delicious and refreshing thirst-quencher with a revitalising spearmint taste. Perfect for cleansing the palate and aiding digestion after meals and wonderful either hot or cold.

FLORAL INFUSION / 花草茶

尊爵花之海茶

這種稀有的混合茶巧妙地融合了各種花朵，帶有覆盆子、大黃和櫻桃的味道。一杯舒緩放鬆的茶，確保一個美妙的寧靜時刻。

Premium Sea of Blossoms

This rare infusion has been masterfully blended with an array of blossoms with hints of raspberries, rhubarb and cherries. A soothing and relaxing cup ensuring a sublime moment of peace.

FRUIT TEA / 水果茶

尊爵土耳其蘋果茶

這款優質水果混合茶將帶您暢遊土耳其。甜美的蘋果和鳳梨塊交織在一起，產生清爽而身臨其境的茶飲。無論熱飲還是冷飲，都是完美之選。

Premium Turkish Apple

This premium fruit blend will transport you to Turkey. Sweet chunks of apple and pineapple harmoniously interweave to produce a refreshing and immersive cup. Perfect either hot or cold.

尊爵巧克力椰香茶

一款奶油般的奢華茶，包含三種比利時朱古力、可可片和椰子片。甜美而幸福的茶，能讓你遠離生活的壓力，享受片刻的寧靜。

Premium Chocolate and Coconut

A creamy and indulgent tea with three types of Belgium chocolate, cocoa pieces and coconut flakes. A sweet and blissful remedy to transport you away from the stresses of life.

EXOTIC RED FRUIT / 異國紅果茶

尊爵波拉波拉熱帶果茶

這種誘人的混合茶將士多啤梨與熱帶木瓜和多種水果完美結合，產生不可抗拒的甜美和酸味。無論熱飲還是冷飲都很清爽。

Premium Bora Bora

This tantalising blend of strawberries combined harmoniously with tropical papaya and embellished with multitude of accompanying fruits resulting in an irresistible sweet and tangy taste. Refreshing either hot or cold.





Color of the Fall 斑斕金秋



Cocktail 雞尾酒

秋莓粉黛

Autumn Sharish Sour

撒哈利斯金酒、馬天尼乾味美思、士多啤梨、蘇打水、檸檬汁

Sharish Gin, Martini Dry Vermouth, Strawberry,

Soda Water, Lemon Juice

95

All prices are in MOP and subject to 10% service charge

所有價錢以澳門元計算及另加10%服務費

Alcoholic beverages listed above contain higher than 1.2% alcohol by volume

此頁載有之酒精飲料達1.2%以上酒精濃度

Excessive drinking of alcoholic beverages is harmful to health, The sale or supply of alcoholic beverages to anyone under the age of 18 is prohibited

Consumir bebidas alcoólicas em excesso prejudica a saúde. A venda ou disponibilização de bebidas alcoólicas a menores de 18 anos é proibida

過量飲酒危害健康，禁止向未滿十八歲人士銷售或提供酒精飲料





Color of the Fall 斑斕金秋



Mocktail 無酒精特調

桂香秋語

Osmanthus Whisper

茉莉花茶、桂花、檸檬、梨

Jasmine Tea, Osmanthus, Lemon, Pear

68

